
     

 
 

Mondelinge vragen  
 
 
De Raad van de gemeente Zwolle in vergadering bijeen op 13 februari 2018 
 
Onderwerp: Sluiting Welzorgwinkel en gebrek aan communicatie daarover 
 
 
Via de media hebben de cliënten van Welzorg moeten vernemen dat de Welzorgwinkel in Zwolle gesloten is per 

januari 2018. Cliënten worden voor hun zorg nu doorverwezen naar Vegro, maar daar is nog helemaal geen 

contract mee afgesloten. Cliënten zijn niet rechtstreeks door Welzorg op de hoogte gesteld van deze wijziging.  

Inmiddels is aan honderden medewerkers van Welzorg ontslag aangezegd. Deze medewerkers moeten nu 

strijden voor een goed sociaal plan. Naast de gebrekkige zorg die door Welzorg aan onze Zwolse inwoners is 

verleend toont Welzorg zich nu tevens een slechte werkgever. 

 

Dit brengt de fracties van Swollwacht en SP op de volgende vragen: 

 

1. Sinds wanneer is het College op de hoogte van de sluiting van de Welzorgwinkel in Zwolle; 

2. Is het College het, met de fracties van Swollwacht en SP eens dat de communicatie hierover richting 

cliënten beneden alle maat is; 

3. Heeft het College inzicht in de effecten van deze gebrekkige communicatie voor de cliënten die van de 

dienstverlening van Welzorg afhankelijk zijn; 

4. Wat gaat het College hieraan doen; 

5. Gaat het College alle middelen inzetten die zij tot haar beschikking heeft om de onrust en onzekerheid 

bij de cliënten, die toch al zo geleden hebben onder de dienstverlening van Welzorg, te verminderen; 

6. Kan het College, op enigerlei wijze bewerkstelligen danwel bevorderen dat er een goed sociaal plan 

komt voor de medewerkers van Welzorg die hun ontslag krijgen; 

7. Kan het College garanderen dat de werkwijze van Welzorg mee wordt genomen in het “past 

performance” principe bij de nieuwe aanbesteding. 

 

Met vriendelijke groeten,  

Namens de Fractie van Swollwacht,  Namens de Fractie van SP 

Silvia Bruggenkamp.    Sandra Drost. 


